
 

INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LES SESSIONS REALITZADES 
PER LA TAULA INSTAL·LACIONS I ALS CONTINGUTS I TEMES TRACTATS 
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INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’han dut a terme fins a la present 
data tres reunions de la Taula Instal·lacions els dies 1 de març, 29 de març i 3 maig vist que en la 
primera sessió es va determinar fer les reunions els dijous de 19:00 a 20:30 hores amb una 
freqüència mensual. 
 
Les tres sessions s’han desenvolupat amb normalitat en la Sala de Plens de l’Ajuntament amb 
una participació mitja de 13 persones sobre els 20 inscrits en el grup de treball. Cal destacar 
l’agilitat de tots els participants alhora de delegar, quan era precís, la seva assistència en un altre 
persona així com la progressiva incorporació de nous membres. En aquest sentit, el grup ha 
funcionat de manera dinàmica, i un bon nivell de participació. Tanmateix, és important esmentar 
la pluralitat dels grups doncs, malgrat el pes de la representació és dels clubs i entitats 
esportives, la taula disposa de membres vinculats com a agents esportius empresarial, del 
fitness, la gestió, etc. 
 
 
 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 
 
A títol general és necessari esmentar que inicialment no va ser fàcil encarrilar el diàleg i concretar 
els temes a tractar. Calia assolir un bon nivell de diàleg i evitar un únic canal entitats-ajuntament. 
 
A continuació adjuntem el recull de temes que han sortit a debat en les diferents sessions de 
treball de la taula: 
 
- Debat sobre els criteris d’adjudicació dels horaris i espais esportius municipals. 
- Informació sobre la disponibilitat d’espais esportius pel creixement i reserves de sol 

municipals. 
- Responsabilitat dels clubs, entitats i usuaris en l’ús de les instal·lacions per vetllar pels seu 

bon estat i manteniment. Possibilitat de redactar un reglament.  
- Petició dels estudis demogràfics de població i pràctica esportiva, els quals estan pendents 

d’actualització amb l’estudi dels cercles de comparació de la Diputació de Barcelona. 
- Estudi del cost real de les instal·lacions i els costos derivats de la seva gestió. 
- Debat sobre el manteniment actual de les instal·lacions i el seu model de gestió. 
- Facilitació del cens i característiques de les instal·lacions municipals. 
- Establir uns criteris de valoració per les futures inversions disponibles amb la partida 

pressupostada. 
 
 
 
 
 



 

Dels diferents debats que s’han obert durant les sessions s’han consensuat dues conclusions per 
traslladar al Consell en sessió de plenari. Així dons, la taula de Model d’instal·lacions acorda 
ascendir a plenari: 
  
- D’una banda,  i fent referència al capital disponible per inversions no finalistes, aplicar, 

en mesura del possible: 
1. Aplicar criteris de seguretat en la pràctica esportiva. 
2. Les superfícies de joc per la bona pràctica d’aquest. 
3. Els espais complementaris (vestidors, sales, etc) 
4. Confort de públic. 

 
 
- D’altra, referent a les possibles noves inversions, aplicar en mesura que sigui possible, 

criteris de funcionalitat en les noves construccions d’espais esportius per poder prioritzar 
els entrenaments de totes les entitats usuàries i la millor gestió dels espais esportius.  

  
En finalitzar la tercera sessió del grup de treball els seus membres varen decidir esperar al proper 
Plenari del Consell Sectorial de l’Esport abans de decidir els continguts i mètode de treball ha 
seguir en el futur. El grup va arribar a la conclusió que molts dels temes comentats en la taula de 
Model d’Instal·lacions es relacionen en major o menor mesura amb els tractats en altres taules. 
Tanmateix, cal estendre més el debat de la resta de puts oberts per arribar a conclusions finals i 
poder-les fer extensibles als membres del plenari. 
 
 
 
Sant Cugat del Vallès, 8 de maig de 2012 

 
 


